
Poďakovanie za vyjadrenie nesúhlasu s týraním
zvierat v TV show Farma
 

 

Vážení priatelia zvierat,

 

každému z Vás, kto ste sa vyjadrili k spôsobu zaobchádzaniu s kaprami v TV show FARMA, bolo
doručené vyjadrenie Ministerstva životného prostredia. Je pravdou, že zákon ohraničuje veľkosť
plochy, od akej sú ryby chránené. No prečo by mal byť rozdiel v love ryby z nejakej „mláky“ alebo
z jazera? Pravidlá by mali byť rovnaké na ochranu všetkých rýb a pre spôsob ich lovu. Jediný zákon,
ktorý sa k tomuto problému vzťahuje je č. 139/2002 Z.z., ktorý je nedostatočný. Preto sme
Ministerstvu životného prostredia adresovali ohľadom tohto problému podnet. Je na samotnom
ministerstve, aký postoj zaujme k tejto otázke. Totiž odpoveď, ktorú nám zaslalo, odzrkadľuje reálny
stav – že len čo je v zákone, je smerodajné, a viac sa nedá urobiť. Smutné! Dúfajme, že sa napriek
tomu na ministerstve zamyslia a dôjde k nejakým zmenám.

 

S pozdravom

 

Romana Březinová
 inšpektorka Slobody zvierat


